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Z á p i s n i c a  
zo  zasadnutia  obecného zastupiteľstva Krásnohorské Podhradie zo dňa 29.03.2023 

 

K bodu 1. Otvorenie 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Štefan Kún ktorý 

konštatoval, že prítomných je sedem poslancov obecného zastupiteľstva (Juraj Bernáth, Beata 

Damková - Paliderová, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, Peter Jurini, Katarína 

Prékopová, Mgr. Tibor Tóth), neprítomní sú dvaja poslanci (Daniel Freivolt a Ľudovít Gunár) 

a konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

  

 Následne starosta obce Štefan Kún oboznámil  prítomných poslancov s nasledovným 

návrhom programu zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

1. Otvorenie   

2. Určenie overovateľov  + voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky  

2023 – 2025 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2023 a k návrhu Programového rozpočtu. 

5. Návrh viacročného rozpočtu obce na roky 2023 – 2025 a návrh rozpočtu obce na rok 

2023 a návrh Programového rozpočtu. 

6. Žiadosť o udelenie súhlasu pre uloženie elektrických distribučných rozvodov 

a trafostanice do parciel vo vlastníctve obce  

7. Rôzne   

8. Interpelácia poslancov  

9. Záver 

 

 Po prednesení návrhu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta obce 

Štefan Kún vyzval poslancov o predloženie doplňujúcich návrhov k navrhnutému programu 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

 Poslankyňa Katarína Prékopová navrhla stiahnuť z programu zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bod 6. Žiadosť o udelenie súhlasu pre uloženie elektrických distribučných 

rozvodov a trafostanice do parciel vo vlastníctve obce a ako bod 6. zaradiť Žiadosť o výpožičku 

pozemku obce pre účely realizácie projektu Gemerský klima-bus. 

 Ďalej poslankyňa Katarína Prékopová navrhla, aby Žiadosť o udelenie súhlasu pre 

uloženie elektrických distribučných rozvodov a trafostanice do parciel vo vlastníctve obce bola 

prerokovaná na nasledujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva, s tým, že k tomuto bodu 

žiadateľ doloží všetky potrebné dokumenty. 

 Starosta obce Štefan Kún dodal, že je potrebné, aby Žiadosť o udelenie súhlasu pre 

uloženie elektrických distribučných rozvodov a trafostanice do parciel vo vlastníctve obce 

prerokovala aj stavebná komisia a k veci zaujala stanovisko. 

 Žiadateľ o udelenie súhlasu pre uloženie elektrických distribučných rozvodov 

a trafostanice do parciel vo vlastníctve obce, Štefan Szaniszló následne bližšie popísal svoj 

zámer vybudovať elektrické vedenie k stavebným pozemkom, popísal trasu vedenia a uviedol, 

že ak to bude potrebné, tak je ochotný od obce odkúpiť pozemok vo výmere 12 m2 na ktorom 

bude stáť trafostanica. 
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 Poslankyňa Katarína Prékopová, uviedla, že podľa jej názoru k  uloženiu elektrických 

distribučných rozvodov a trafostanice do parciel vo vlastníctve obce nestačí súhlas obce, ale 

bude potrebné uzavrieť zmluvu o vecnom bremene. 

 Starosta obce Štefan Kún uviedol Štefanovi Szaniszlóovi, že nikto nie je proti jeho 

žiadosti, len je potrebné doložiť všetky potrebné dokumenty.  

 Poslankyňa Katarína Prékopová navrhla, aby obec kontaktovala spoločnosť Ampel, 

s.r.o. a požiadala ju o doplnenie náležitej dokumentácie. 

 Poslanec Juraj Bernáth uviedol, že je potrebné zistiť skutkový stav veci, aby sa vedelo 

presne o čo sa jedná. 

 

 Nakoľko žiaden z poslancov nemal ďalšie pripomienky a návrhy, starosta obce Štefan 

Kún požiadal poslankyňu Bc. Gabrielu Jobbáďovú, aby prečítala návrh na prijatie uznesenia so 

zmenou programu, ktorú navrhla poslankyňa Katarína Prékopová. 

 

 Bc. Gabriela Jobbáďová následne prečítala návrh na prijatie uznesenia č. 27/2023.  

Následne starosta obce Štefan Kún dal hlasovať o: 

 

Uznesenie č. 27/2023 

Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje program zasadnutia OZ na deň 29.3.2023 so začiatkom 

o 17,00 hod. nasledovne: 

1. Otvorenie   

2. Určenie overovateľov  + voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky  

2023 – 2025 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2023 a k návrhu Programového rozpočtu. 

5. Návrh viacročného rozpočtu obce na roky 2023 – 2025 a návrh rozpočtu obce na rok 

2023 a návrh Programového rozpočtu. 

6. Žiadosť o výpožičku pozemku obce pre účely realizácie projektu Gemerský klima-bus  

7. Rôzne   

8. Interpelácia poslancov  

9. Záver 

  

Hlasovanie: 

Za: 
6 

Beata Damková - Paliderová, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela 

Jobbáďová, Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 1 Juraj Bernáth 

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na 

hlasovaní: 
0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 2. Určenie overovateľov  + voľba návrhovej komisie 

 

 Starosta obce Štefan Kún k tomuto bodu uviedol, že za overovateľov určuje Juraja 

Bernátha a Katarínu Prékopovú. Do návrhovej komisie odporúča Beatu Damkovú-Paliderovú, 
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Petra Juriniho a Ondreja Hatvanského. Za zapisovateľa na celé volebné obdobie určuje  Mgr. 

Petra Szarku. 

 

 Následne starosta obce Štefan Kún vyzval poslancov obecného zastupiteľstva o 

predloženie doplňujúcich návrhov a pripomienok k tomuto bodu rokovania. 

 

 Nakoľko žiaden z poslancov nemal ďalšie návrhy a pripomienky k tomuto bodu, starosta 

obce Štefan Kún požiadal poslankyňu Bc. Gabrielu Jobbáďovú, aby prečítala návrh na prijatie 

uznesenia. 

 

 Bc. Gabriela Jobbáďová následne prečítala návrh na prijatie uznesenia č. 28/2023.  

Následne starosta obce Štefan Kún dal hlasovať o: 

 

Uznesenie č. 28/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrhovú komisiu v zložení Beata Damková-Paliderová, 

Peter Jurini a Ondrej Hatvanský a berie na vedomie určených overovateľov Juraja Bernátha 

a Katarínu Prékopovú a určeného zapisovateľa  na celé volebné obdobie Mgr. Petra Szarku. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

7 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Ondrej Hatvanský, Bc. 

Gabriela Jobbáďová, Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor 

Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na 

hlasovaní: 
0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení 

 

 Starosta obce Štefan Kún dal slovo hlavnej kontrolórke obce JUDr. Kataríne Balážovej 

a požiadal ju o prednesenie výsledkov kontroly plnenia uznesení. 

 

 Po tom ako hlavná kontrolórka obce JUDr. Katarína Balážová predniesla výsledky 

kontroly plnenia uznesení, starosta obce Štefan Kún vyzval poslancov obecného zastupiteľstva 

o predloženie doplňujúcich návrhov a pripomienok k tomuto návrhu. 

 

 Poslankyňa Katarína Prékopová sa dotazovala, čo bude s nesplnenými uzneseniami z 

rokov 2021 a 2022. 

 Hlavná kontrolórka obce JUDr. Katarína Balážová k tomu uviedla, že na najbližšom 

zasadnutí obecného zastupiteľstva o tom bude informovať. 

 

 Nakoľko žiaden z poslancov nemal ďalšie návrhy a pripomienky k tomuto bodu, starosta 

obce Štefan Kún požiadal poslankyňu Bc. Gabrielu Jobbáďovú, aby prečítala návrh na prijatie 

uznesenia. 

 

 Bc. Gabriela Jobbáďová následne prečítala návrh na prijatie uznesenia č. 29/2023.  

Následne starosta obce Štefan Kún dal hlasovať o: 
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Uznesenie č. 29/2023 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení.  
 

Hlasovanie: 

Za: 

7 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Ondrej Hatvanský, Bc. 

Gabriela Jobbáďová, Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor 

Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na 

hlasovaní: 
0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 4. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu viacročného rozpočtu obce na 

roky 2023 – 2025 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2023 a k návrhu Programového 

rozpočtu. 

 

 Starosta obce Štefan Kún dal slovo hlavnej kontrolórke obce, JUDr. Kataríne Balážovej 

a požiadal ju o prednesenie stanoviska k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2023 – 

2025 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2023 a k návrhu Programového rozpočtu. 

 

 Po tom ako hlavná kontrolórka obce, JUDr. Katarína Balážová predniesla stanovisko 

k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2023 – 2025 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2023 

a k návrhu Programového rozpočtu, starosta obce Štefan Kún vyzval poslancov obecného 

zastupiteľstva o predloženie doplňujúcich návrhov a pripomienok k tomuto stanovisku. 

 

 Nakoľko žiaden z poslancov nemal ďalšie návrhy a pripomienky k tomuto bodu, starosta 

obce Štefan Kún požiadal poslankyňu Bc. Gabrielu Jobbáďovú, aby prečítala návrh na prijatie 

uznesenia. 

 

 Bc. Gabriela Jobbáďová následne prečítala návrh na prijatie uznesenia č. 30/2023.  

Následne starosta obce Štefan Kún dal hlasovať o: 

 

Uznesenie č. 30/2023 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu 

viacročného rozpočtu obce na roky 2023 – 2025 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2023 

a k návrhu Programového rozpočtu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

7 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Ondrej Hatvanský, Bc. 

Gabriela Jobbáďová, Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor 

Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na 

hlasovaní: 
0 

 

Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 5. Návrh viacročného rozpočtu obce na roky 2023 – 2025 a návrh rozpočtu obce 

na rok 2023 a návrh Programového rozpočtu. 

 

 Starosta obce Štefan Kún vyzval poslancov obecného zastupiteľstva o predloženie 

doplňujúcich návrhov a pripomienok k tomuto bodu. 

 

 Poslanec Ondrej Hatvanský uviedol, že Finančná komisia nemá pripomienky k Návrhu 

viacročného rozpočtu obce na roky 2023 – 2025 a Návrhu rozpočtu obce na rok 2023 a návrhu 

Programového rozpočtu. 

 

 Nakoľko žiaden z poslancov nemal ďalšie návrhy a pripomienky k tomuto bodu, starosta 

obce Štefan Kún požiadal poslankyňu Bc. Gabrielu Jobbáďovú, aby prečítala návrh na prijatie 

uznesenia. 

 

 Bc. Gabriela Jobbáďová následne prečítala návrh na prijatie uznesenia č. 31/2023.  

Následne starosta obce Štefan Kún dal hlasovať o: 

 

Uznesenie č. 31/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet obce Krásnohorské Podhradie na rok 2023, vrátane 

programového rozpočtu na rok 2023 a berie na vedomie návrh viacročného rozpočtu na roky 

2024 -  2025 a návrh Programového rozpočtu na roky 2024 -  2025.   

 

Hlasovanie: 

Za: 

7 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Ondrej Hatvanský, Bc. 

Gabriela Jobbáďová, Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor 

Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na 

hlasovaní: 
0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 6. Žiadosť o výpožičku pozemku obce pre účely realizácie projektu Gemerský 

klima-bus 

 

 Starosta obce Štefan Kún vyzval poslancov obecného zastupiteľstva o predloženie 

doplňujúcich návrhov a pripomienok k tomuto bodu. 

 

 Poslankyňa Katarína Prékopová k veci uviedla, že ak by sa s tým súhlasilo, tak bude 

treba schváliť zmluvu o výpožičke ako zámer. 

 Hlavná kontrolórka obce JUDr. Katarína Balážová k tomu uviedla, že toto nebude 

potrebné a opýtala sa prítomného zástupcu žiadateľa Tomáša Harhovského, či chcú pozemok 

po ukončení výpožičky vrátiť obci, alebo ho chcú ďalej spravovať. 

 Tomáš Harhovský uviedol, že pozemok chcú k po ukončení výpožičky vrátiť obci. Ďalej 

uviedol, že tento projekt ešte nie je schválený, k jeho schváleniu však musia predložiť súhlasné 

uznesenie obecného zastupiteľstva. 
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 Poslanec Ondrej Hatvanský sa opýtal, či po ukončení výpožičky bude pozemok daný 

do pôvodného stavu.  

 Tomáš Harhovský k tomu uviedol, že nakoľko bude pozemok zveľadený výsadbou 

rastlín, bola by škoda dávať ho do pôvodného stavu. 

  

 Nakoľko žiaden z poslancov nemal ďalšie návrhy a pripomienky k tomuto bodu, starosta 

obce Štefan Kún požiadal poslankyňu Bc. Gabrielu Jobbáďovú, aby prečítala návrh na prijatie 

uznesenia. 

 

 Bc. Gabriela Jobbáďová následne prečítala návrh na prijatie uznesenia č. 32/2023.  

Následne starosta obce Štefan Kún dal hlasovať o: 

 

Uznesenie č. 32/2023 

Obecné zastupiteľstvo  obce Krásnohorské Podhradie. schvaľuje výpožičku nehnuteľného 

majetku nachádzajúcom sa v kat. úz. Krásnohorské Podhradie parc. č. KN 11/1 o výmere 810 

m2 na dobu od 1.5.2023 do 30.11.2023 pre žiadateľa Centrum environmentálnej a etickej 

výchovy Živica, v zastúpení Ivanou Poláčkovou za účelom realizácie projektu Gemerský 

klima-bus, na vytvorenie miesta pre odpočinok a ukážku adaptácie na klimatické zmeny 

a vzdelávania v environmentálnych témach. V prípade nechválenia tohto projektu toto 

uznesenie stráca platnosť. V prípade úspešnosti projektu poveruje starostu obce vypracovať 

a uzavrieť zmluvu o výpožičke nehnuteľnosti.   
 

Hlasovanie: 

Za: 

7 

Juraj Bernáth, Beata Damková - Paliderová, Ondrej Hatvanský, Bc. 

Gabriela Jobbáďová, Peter Jurini, Katarína Prékopová, Mgr. Tibor 

Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na 

hlasovaní: 
0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

  

 

K bodu 7. Rôzne 

  

 V tomto bode starosta obce Štefan Kún informoval o prebiehajúcich činnostiach v obci 

nasledovne: 

- Čo sa týka kolaudácie vodojemu, bola poslaná urgencia na Slovenský pozemkový fond za 

účelom vydania záväzného stanoviska, ktoré bolo vyžiadané v júni 2022.  

- V štádiu riešenia je aj zavedenie elektrickej energie na Zberný dvor. 

- V štádiu riešenia je aj projekt rekonštrukcie Klubu dôchodcov. 

- Prebieha vypracovanie podkladu k verejnej súťaži pre zber a likvidáciu komunálneho 

odpadu. 

- V rómskej osade je v súčasnosti púšťaná voda 3x týždenne po dobu 4 hodín. 

- Prebieha rozvoz obedov zo školskej kuchyne pre dôchodcov. 

- Zamestnanci obce vykonali vyčistenie koryta a brehu potoka, úpravu a upratovanie cintorína, 

opravu poškodených autobusových zastávok v obci, opravu informačných tabúľ v centre obce, 

upratovanie verejných priestranstiev obce a začali práce spojené s úpravou okolia futbalového 

ihriska. 
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- Dňa 22.03.2023 obec navštívi splnomocnenec vlády pre rómske komunity. 

- Dňa 06.04.2023 sa uskutoční podujatie Veľkonočné tvorivé dielne v Kultúrnom dome a v 

rómskej osade. 

- Dňa 02.05.2023 sa začne realizovať rekonštrukcia a zateplenie budovy obecného úradu. 

- Starosta obce v závere poďakoval poslancom a členom združenia Csemadok za spoluprácu 

s predstaviteľmi družobných obcí a organizátorom podujatia Smajlík pod hradom za 

zorganizovanie tohto podujatia. 

 

 Po svojom prejave starosta obce Štefan Kún otvoril diskusiu k bodu Rôzne a odovzdal 

slovo poslancom obecného zastupiteľstva. 

 

 Poslankyňa Bc. Gabriela Jobbáďová uviedla, že podujatie Veľkonočné tvorivé dielne 

pre deti organizuje obec v spolupráci s Komisiou kultúry a cestovného ruchu. Podujatie sa bude 

konať na dvore kultúrneho domu a v rómskej osade. Poprosila, aby o tomto podujatí boli 

občania informovaní. 

 Poslanec Mgr. Tibor Tóth sa opýtal, kde sa toto podujatie bude konať v príprave 

nepriaznivého počasia. 

 Poslankyňa Bc. Gabriela Jobbáďová na túto otázku odpovedala, že v Klube pri 

kultúrnom dome. 

 

 Poslankyňa Katarína Prékopová uviedla, že obec je členom v šiestich združeniach 

z ktorých iba jedno prejavuje aktivitu. Navrhuje preto členstvo v týchto združeniach ukončiť 

a vstúpiť do Oblastnej organizácie regiónu Gemer. 

 Prítomná zamestnankyňa obecného úradu Helena Vanyová k veci uviedla, že 

neodporúča ukončenie členstva v týchto organizáciách, nakoľko sa odtiaľ dajú získať dotácie. 

 Poslankyňa Katarína Prékopová uviedla, že na nasledujúce zasadnutie obecného 

zastupiteľstva by pripravila správu o tom, z ktorého združenia by bolo vhodné vystúpiť. 

 Starosta obce Štefan Kún k veci uviedol, že začal stretnutia s predstaviteľmi združení, 

ktorých je obec členom a v súčasnosti by ešte s ukončením členstva v týchto združeniach preto 

počkal. Ďalej uviedol, že tento rok nevidí ako reálne vstúpiť do Oblastnej organizácie regiónu 

Gemer. 

 Poslanec Juraj Bernáth uviedol, že v súčasnosti je rozbehnutých veľa projektov, preto 

nevidí dôvod na začatie ďalších aktivít. 

 Poslankyňa Katarína Prékopová sa pýtala starostu obce Štefana Kúna, či môže pozvať 

predstaviteľov združení ktorých je obec členom na pracovné stretnutie. 

 Starosta obce Štefan Kún na túto otázku odpovedal: „Áno, je to na tebe.“ 

 

 Nakoľko žiaden z poslancov nemal ďalšie diskusné príspevky k tomuto bodu, starosta 

obce Štefan Kún ukončil diskusiu k bodu Rôzne. 

 

 

K bodu 8. Interpelácia poslancov 

 

Starosta obce Štefan Kún otvoril diskusiu k tomuto bodu a vyzval poslancov obecného 

zastupiteľstva k predloženiu ich interpelácií. 

 

 Poslanec Peter Jurini sa opýtal na termín realizovania dní obce. 

 Poslankyňa Bc. Gabriela Jobbáďová k veci uviedla, že predbežne je navrhnutý termín 

11. – 13. august 2023. 
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 Starosta obce Štefan Kún poukázal na skutočnosť, že v prvom rade je nevyhnuté 

dohodnúť sa na spôsobe realizácie dní obcí medzi poslancami a členmi Komisie kultúry 

a cestovného ruchu. 

 Poslanec Peter Jurini upozornil na potrebu včasného zaslania pozvánok pre hostí. 

 Poslankyňa Beata Damková - Paliderová vyslovila názor, že vhodné by bolo realizovať 

dni obce dva týždne pred dvadsiatym augustom, aby predstavitelia družobných obcí 

z Maďarska nemali každý týždeň podujatie. 

 

 Poslanec Mgr. Tibor Tóth konštatoval, že tento rok podujatie Hradné hry zrejme nebude 

z dôvodu stavebných prác v areáli pod hradom a pýtal sa či bude realizované podujatie The 

race, 

 Starosta obce Štefan Kún uviedol, že Hradné hry určite nebudú. O podujatí The race 

v súčasnosti jedná s organizátorom, v prípade, že organizátor sa rozhodne podujatie 

zrealizovať, bude sa konať na území obce, mimo areálu pod hradom. 

 

 Poslanec Mgr. Tibor Tóth sa pýtal na termín dokončenia a odovzdania areálu pod 

hradom. 

 Poslankyňa Katarína Prékopová uviedla, že k odovzdaniu areálu pod hradom dôjde až 

po ukončení celej rekonštrukcie hradu a skolaudovaniu stavby. 

 

 Prítomný občan sa opýtal na základe čoho sa tvorí rozpočet obce. 

 Poslanec Ondrej Hatvanský na túto otázku odpovedal, že bola prerokovaná každá 

položka rozpočtu. 

 

 Poslanec Peter Jurini sa v maďarskom jazyku pýtal, či nebude vysypaný štrkom aj 

chodník k pamätnej tabuli. 

 Starosta obce Štefan Kún na túto otázku odpovedal, že nakoľko sa tento chodník 

nachádza v svahu nebolo by vhodné vysypať ho štrkom z dôvodu, že by ho zo svahu odplavili 

dažďové vody, ale chceli by tam osadiť lavičky. 

 

K bodu 9. Záver 

 

        Starosta obce sa po prerokovaní všetkých bodov programu, poďakoval prítomným za 

účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré následne ukončil. 

 

 
                                                                                 Štefan Kún 

                                       starosta obce 

 

Trvanie rokovania Obecného zastupiteľstva od 17:00 do 18:30 hod. 

Overovatelia : 

Juraj Bernáth 

Katarína Prékopová 

  

Zapisovateľ: 

Mgr. Peter Szarka 


